
Werkbijeenkomst Afval/Grondstoffenplan

Na overleg met Wethouder Japenga willen we graag een bijeenkomst inplannen met afval als thema.

Daarbij willen we 2 onderdelen bespreken:

1. De resultaten van het onderzoek door IPR-Normag. 
Deze onderzoeken de mogelijkheden voor afvalinzameling vanaf 2026 (daarna loopt ons 
contract met HVC af.)

2. Grondstoffenbeleidsplan.
Graag willen we de raad informeren over de stappen die we gaan nemen, de globale 
planning bespreken en vooral ophalen hoe de raad tegen dit onderwerp aankijkt.

Ik schat in dat we per punt ongeveer een uur nodig hebben om dit te kunnen behandelen, dus in 
totaal 2 uur.

Agendapunt 1 is puur ter informatie, dit is namelijk een college-bevoegdheid, maar we willen de raad
hierover kort informeren. Wellicht wordt dit afgehandeld met een rib en hoeft dit punt niet 
behandeld te worden in de bio.

Agendapunt 2 is het belangrijkste deel. Daarin willen we de raad informeren over de stappen die we 
gaan zetten om te komen tot een nieuw grondstoffenplan. Daarbij zal de raad (naast onze inwoners 
en het college) betrokken worden. 

We verwachten het nieuwe grondstoffenplan eind 2024 klaar te hebben. Daarvoor zal  de raad 
regelmatig betrokken en geïnformeerd worden. Het is belangrijk om hiermee voor de zomervakantie 
mee te starten om de planning van eind 2024 te halen.


